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Д Е П У Т А Т С Ь К И Й  З А П И Т

Щодо розміщення зупинок громадського транспорту 
та використання рекламних площ на таких зупинках

Шановні Владиславе Анатолійовичу, Олександре Анатолійовичу
та Ярославе Валентиновичу!

Як депутат Чернігівської міської ради і представник інтересів територіальної 
громади м. Чернігова я вітаю встановлення по місту сучасних зупинкових 
комплексів замість морально застарілих і зношених зупинок громадського 
транспорту. Але, разом з тим, враховуючи, що встановлення цих сучасних 
зупинкових комплексів відбувається за бюджетні кошти, тобто за кошти 
платників податків територіальної громади м. Чернігова, цим депутатським 
запитом хочу звернути Вашу увагу на часті нарікання з боку мешканців міста на 
те, що конструкція нових зупинкових комплексів доволі часто не захищає людей 
на цих зупинках від рясних опадів, особливо, якщо йде косий дощ. А також, 
навіс цих нових зупинкових комплексів, не захищає людей в літню спеку від 
сонячних променів і доволі часто доводилося бачити, як люди чекають на свій 
громадський транспорт не під навісом зупинки, а в невеличкій тіні, яку відкидає 
ця зупинка.

З огляду на це, можливо варто переглянути технічні вимоги до зупинкових 
комплексів, які встановлюються в місті і замовляти їх виготовлення у вигляді 
павільйону із заскленням також і з боку проїжджої частини, для того, аби ця
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